
 

 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie ekonomickej a správy majetku pri MsZ  

v Banskej Štiavnici, konaného dňa 11.06.2025 

 

Prítomní členovia komisie:    

RNDr. Pavel Bačík   predseda komisie 

Ing. Matúš Turányi   člen komisie 

Mgr. Viktória Majer                           člen komisie 

        Neprítomní členovia komisie: 

Mgr. Mikuláš Pál   podpredseda komisie 

Ing. Mgr. Ján Krátky                          člen komisie 

 

Program:  

1. Otvorenie   

2. Záverečný účet 2024 
      3.   Návrh na navýšenie nekomitovaného KTK  

      4.   PHSR 

      5.   Návrh VZN o záväzných častiach ÚPN mesta Banská Štiavnica - Zmeny a doplnky č.  

            11                     

      6.   Rôzne 
      Po zvážení všetkých pripomienok členov komisie a predložených návrhov prijala komisia 

ekonomická a správy majetku k prerokovanému materiálu nasledovné stanovisko: 

 

        1.)  Zasadnutie otvoril, prítomných privítal predseda komisie RNDr. Pavel Bačík a zároveň 

             skonštatoval, že komisia je uznášania schopná. Oboznámil prítomných s programom   

             zasadnutia.   

       2.)  Záverečný účet 2024 

             K danému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky: 

       Komisia ekonomická a správy majetku predložený návrh odporúča schváliť a zobrať na                    

       vedomie Stanovisko HK k Záverečnému účtu. 

      3.)   Návrh na navýšenie nekomitovaného KTK  

             K danému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky:  
             Komisia ekonomická a správy majetku predložený návrh odporúča schváliť  

       4.)  PHSR 

             K danému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky: 

             Komisia ekonomická a správy majetku predložený návrh odporúča schváliť 

      5.)   Návrh VZN o záväzných častiach ÚPN mesta Banská Štiavnica - Zmeny a doplnky č.  

             11         

             K danému bodu neboli vznesené žiadne pripomienky:  
             Komisia ekonomická a správy majetku predložený návrh odporúča schváliť  

      6.)   Rôzne 

             a, Komisia ekonomická a správy majetku odporúča využiť kupovanú nehnuteľnosť 

                 od BBSK na účely vybudovania zariadenia sociálnych služieb 

             b, Komisia ekonomická a správy majetku odporúča zaviazať použitie rezervného fondu na  

                 spolufinancovanie celkovej rekonštrukcie Kultúrneho centra 

 

                  RNDr. Pavel Bačík,  v. r. 

predseda komisie ekonomickej a správy majetku 

 

Zapísala: Mgr. Miroslava Sláviková 

V Banskej Štiavnici 11.06.2025 


